

Dakwaan petani, JPS bercanggah

SABAK BERNAM – Jabatan Pengairan dan Saliran (JPS) Sabak Bernam digesa menyelesaikan segera masalah bekalan minyak diesel bagi tujuan mengempam air ke sawah di kawasan penanaman padi di Bagan Terap yang sudah berlarutan hampir sebulan.

Petani, Jumri Arsad, 40, berkata, JPS sebelum ini memberi tempoh seminggu untuk menyelesaikan perkara itu selepas masalah itu dibangkitkan penduduk, namun hingga kini masalah itu tiada kesudahan.

Justeru itu katanya, JPS perlu mengemukakan penjelasan tentang perkara itu kepada petani yang terpaksa menanggung kos membeli diesel sejak bekalan itu terputus, sedangkan perkara itu seharusnya ditanggung sepenuhnya JPS.

“Kami menuntut JPS selesaikan perkara ini segera kerana kami sudah tidak mampu menanggung kos diesel yang tinggi,” katanya.

Dalam pada itu, jurucakap JPS menafikan pihaknya tidak menghantar bekalan diesel, sebaliknya memberitahu bekalan dihantar pada minggu lalu.

“Kita mendapat bekalan diesel dari Kuala Selangor dan kepada mana-mana petani yang mohon, kita telah pun menghantar bekalan ini kepada mereka dan berharap isu ini tidak timbul kerana ia sudah selesai,” katanya.

Sinar Harian 19 Jun lalu melaporkan petani yang mengusahakan tanaman padi di Bagan Terap kecewa kerana terpaksa menanggung kos diesel apabila JPS tidak

lagi menyalurkan kemudahan itu bagi tujuan mengempam air ke sawah sejak tiga minggu lalu.

Petani mendakwa, kos diesel bagi kegunaan pam air dibekalkan sepenuhnya JPS, tetapi bekalan minyak itu dihentikan tanpa mengetahui sebab dan puncanya.

Petani terpaksa membayar kos diesel RM10 hingga RM30 setiap minggu untuk membeli bahan bakar itu bagi membolehkan kawasan tanaman sawah menerima air yang dipam dari parit berhampiran.

JPS dalam kenyataan yang sama sebelum ini memberi jaminan masalah itu dijangka selesai selewat-lewatnya minggu depan apabila pihaknya akan mendapatkan bekalan minyak diesel itu daripada JPS Kuala Selangor.

Terbuka terima keputusan PRU13

SABAK BERNAM – Seorang petani menerima keputusan PRU13 dengan terbuka dan menerima keputusan itu sebagai keputusan yang adil dan jujur.

Menurutnya, ini adalah keputusan yang adil dan jujur. Beliau menerima keputusan itu dengan terbuka dan jujur.

Beliau berkata, beliau menerima keputusan itu dengan terbuka dan jujur. Beliau menerima keputusan itu dengan terbuka dan jujur.

Terbeban tanggung kos diese

petani dakwa JPS tidak salur kemudahan bahan api sejak tiga minggu lalu

BERNAMA – Petani terpaksa membeli bahan api untuk mengempam air ke sawah di kawasan penanaman padi di Bagan Terap yang sudah berlarutan hampir sebulan.



petani terpaksa membeli bahan api untuk mengempam air ke sawah di kawasan penanaman padi di Bagan Terap yang sudah berlarutan hampir sebulan.

petani terpaksa membeli bahan api untuk mengempam air ke sawah di kawasan penanaman padi di Bagan Terap yang sudah berlarutan hampir sebulan.

Keratan akhbar 19 Jun lalu berkaitan petani terbeban tanggung kos diesel.